

OK Vendelboernes bestyrelsesmøde 2/ 2024

Tirsdag d. 16. april 2024 kl 19.00

Klublokalet Højene Skole

Afbud: Per, Kirsten, Asta

1. Referat fra sidste møde godkendt.

NB: Planlagt møde d 20. marts blev ændret til evaluering på NJ2D

2. Siden sidst:

Evalueringsmøde NJ2D: Ros til Aastas mødeledelse. Stævnet blev på mange måder en succes. Også økonomisk i forhold til budgettet. To benspænd i form af forbigående strømafbrydelse fredag i forbindelse med natløb samt problemer med netforbindelsen og døde Emitbrikker lørdag, gav nyttige erfaringer til næste stævne.

Det fungerede fint med samme stævneplads lørdag og søndag. Gode baner begge dage.

Pretjek gav kø en overgang – funktionen skal optimeres næste gang

I 2026 bliver der to stævneledere samt en særskilt funktionsleder på IT

Der skal overvejes generationsskifte på mange funktioner – ideelt ved at påbegynde oplæring af yngre kræfter i alle funktioner. De rutinerede kan med fordel coache nye emner, så de kommer godt i gang.

Emit: Fungerer ikke 100%. Der dukker alt for mange døde brikker op. Der er dialog med Emit om at få en bedre løsning næste gang, evt med lejebrikker til alle deltagere.

Sport-Ident kan være alternativ.

Afslutningsfest: Det besluttes at holde festen igen næste gang. Nogle oplever det som en hyggelig afslutning på en travl weekend, mens andre hellere vil være hjemme og puste ud. For nogle funktioner er det svært overhovedet at blive færdig med oprydningsopgaver inden "spisetid".

NB: Jan Pedersens hjælp på IT siden op til selve afviklingen af stævnet er uvurderlig. Han har nærmest fuldtidsjob hermed. De færreste er måske klar over, han sidder nede i Silkeborg og knokler for sin gamle klub. Tak for det 😊

3. Økonomi:

NJ2D gav ok overskud trods udgift på 40.000 til jakker til alle hjælpere. Og trods kun 1300 deltager – færre end forventet og færre end tidligere.

Der bliver muligvis overskud på årsbasis – det må tiden vise.

4. Klubudvikling:

Grupperne, der blev nedsat efter Strategiseminaret, skal i arbejdstøjet. De respektive tovholdere på de 5 grupper (møde) skal have bemandet gruppen og beskrevet arbejdsopgaverne samt udarbejdet oplæg herom til næste bestyrelsesmøde.

Træning /tovholder Allan Reiche

Dels et koncept for såvel børn& unge som for voksne løbere. Nye som mere erfarne. Herunder drift af træningsløbene.

Kommunikation og synlighed/ tovholder Jens Lyhne

I første omgang renovering af hjemmesiden men også synlighed i lokalområdet.

Sociale aktiviteter /tovholder Susanne Arildsen

Skabe rammer for klubliv og sammenhængskraft i klubben med obs på inklusion af nye og nyere medlemmer m.m.

Rekruttering og fastholdelse/ tovholdere Asta Linauskas og Ann Dissing

Organisering af arbejdsopgaver internt i klubben/ tovholder Hanne Bak-Mikkelsen

Jens omdeler forslag til design af ny hjemmeside. Udkastet gennemgås og justeres. Jens arbejder sammen med Jan P.

OK Vendelboerne har aktuelt en Facebookside, en Facebookgruppe samt en Børne & Unge Facebookside

Jens og Jan arbejder videre med opgaven

5. Kommende aktiviteter:

FindVej 27/4 i Kilden. Allan har oplæg klart. Offentliggøres snarest. Siger til ved behov for hjælp på dagen.

Divisionsmatch Sukkertoppen 28/4. 20 tilmeldte d.d. Sammenfald med konfirmationer desværre

Klubtur til Norge til juni: 10 forhåndsbookede hytter viser sig at være alt for mange. Sidste tilmelding fremrykkes til 1. maj. Gerne besked før. Så vi snarest kan få afmeldt hytter, vi ikke skal bruge.

Skt. Hansløb: Same procedure... I Tversted d. 20.juni. Kjeld, Ole og Thomas lægger baner. Susanne organiserer maden.

Skawdyst 2025: Allan byder ind som stævneleder. Vil lave oplæg til arrangementet til næste bestyrelsesmøde.

NJ2D26: Bliver 7.-8. marts. Andre løb har allerede booket datoer senere i marts – men fremover bliver det midt i marts. Vi sætter os på vores dato fra 2028 og fremover.. Thomas og Asta bliver stævneledere næste gang. Kjeld funktionsleder på IT delen. Tversted er foreslået som terræn – det undersøges om der kan etableres stævneplads og parkering ved Skiveren Camping.

6. Ungdomsudvalg:

Nyt koncept med Minitræning er startet. 5 børn i alderen 4-7 år har deltaget foruden respektive forældre. Tegner godt.

Der har været møde i Nordkredsens B&U udvalg. KUM (Kreds Ungdoms Mesterskab) genopstår – OK Pan har taget initiativ hertil. Der er planer om OKV afholder ungdomskursus igen næste år.

7. Kortudvalg:

Katsig kortet er nu tilgængelig på hjemmesiden

Det drøftes, om Skallerup kunne bære to etaper til Skawdysten

8. Træningsudvalg:

Fast punkt: Planlagte træningsløb afstemmes med åbne løb. Der skønnes ikke at være sammenfald frem til efter sommerferien.

9. Kommunikation:

Se under punkt 4.

10. Udkast til faste mødedage

Punktet udgår.

11. Evt.

Der skal indkøbes ny forsyning af klubbetøj (løbetøj). Specifikke str. er udsolgt. Hidtil har vi købt hos Trimtex. Vi har også fået tilbud fra No Name. Kvaliteten på de to fabrikater er sammenlignelig. Rikke sammenligner priser.

Klublokalet trænger til hovedrengøring/ oprydning. Hvem der kan, møder ind 17.30 til næste møde. Så ser vi hvad vi når.

Nye medlemmer løber gratis indtil førstkommende 1.april.

O-service: Hvem beslutter om man får tilskud til åbne løb? (får vinget af når man tilmelder sig på O-service) Man får 100% til divisionsmatch og 50% til åbne løb generelt. Rikke undersøger

DO-F har fokus på grønne klubber/ grønne løb. Kjeld vil foreslå forbundet, at man til større løb køber CO2 kvote, f.eks. til træplantning, og lægger udgiften på løbsafgiften. Man kan beregne CO2 forbruget og tilsvarende købe en kvote, således stævnet bliver CO2 neutral. I stedet for man f.eks. skal medbringe egen kaffekop, at der ikke er vand i mål undtagen i store tanke, hvor man kan tappe i egen drikkedunk, osv.

I 2025 har OK Vendelboerne 50års jubilæum. Bestyrelsen vil spørge udvalgte medlemmer, om de vil bidrage til et festskrift. De første 25 år er beskrevet i et skrift, der blev udgivet i 2000. Der påtænkes reception på Tannishus i forbindelse med generalforsamling d. 25. januar 2025.

12. Næste møde:

Torsdag d. 6/6 kl. 18.30 – max 20.30. Hvem der kan møder 17.30 til rengøring/ oprydning.

Mødet slut 21.15

Referent Hanne Bak-Mikkelsen